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 Den Haag, 25 april 2024 

Betreft: tweede poging ontwerpbestemmingsplan Brasserskade (2023) 

Geachte voorzitter en leden van de gemeenteraad,  

De Bomenstichting DH is echt verbaasd dat de Nationale Politie het Programma van Eisen over de 

locatiekeuze niet bekend wil maken. We vinden dat níet geloofwaardig.  

We kunnen ons wél voorstellen dat de Programma's van Eisen voor gebóuwen geheim zijn.  

 

Trouwens, waarom heeft de gemeente van háár kant geen Programma van Eisen opgelegd aan de 

Politie. Bijvoorbeeld: "er gaat geen boom om tenzij het aantoonbaar niet anders kan" én “5% meer 

blad voor de stad” én een BEA die voldoet aan de Richtlijn. Dát is namelijk het beleid van de 

gemeente. Daar moet ook de Politie aan voldoen. 

Let wel, deze BEA is opgesteld in opdracht van de Politie. Die is natuurlijk niet neutraal. En dus is het 

niet verwonderlijk dat de BEA te kort schiet. 

 

Iets dergelijke geldt ook voor de zorgplicht voor bewoners. Waarom heeft de gemeente geen 

voorwaarden opgelegd aan de Politie als het gaat om de veiligheid en leefbaarheid van omwonenden 

en weggebruikers? 

 

Kennelijk zijn er wethouders die de Politie geen strobreed in de weg willen leggen. Wij kunnen ons 

echter voorstellen dat er ook wethouders zijn die de bomen wél willen behouden.  

Hoe kan het college in dit geval met één mond spreken? 

 

Leden van de raad, het is om die redenen dat we u verzoeken om aan het hele college te vragen om 

zelf een Programma van Eisen op te stellen om te voldoen aan haar eigen beleid, opdat de gemeente 

ook iets in de melk te brokkelen heeft over de locatiekeuze.  

 

De wethouder legde tijdens de commissievergadering uit dat de bodem sterk verontreinigd was met 

lood. En dat daarom sanering nodig was.  

De vraag is natuurlijk of de ontheffing van de ODH, áls die er is - we konden hem niet vinden-, 

rekening heeft gehouden met de aanwezigheid van bomen. Hoe moet je grond saneren als er bomen 

staan? Hoe verwijder je de grond zonder de wortels te beschadigen? Heeft de gemeente daarover 

geadviseerd? Zo nee waarom niet?  

En waarom is er in maart 2019 al gesaneerd toen u het vorige bestemmingsplan nog niet had 

vastgesteld (1 juli 2021). Dat was toch veel te voorbarig? Of had de gemeente toezeggingen gedaan? 

Waarom anders heeft de gemeente niet ingegrepen? 

Afgezien van deze vragen zouden we wel erg graag weten hoe dat zit met die illegale kap.  
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Resumé 

De Bomenstichting Den Haag verzoekt u om niet in te stemmen met dit ontwerpbestemmingsplan.  

De gemeente zou er goed aan doen om zelf een programma van eisen te maken om aan haar eigen 

beleid te voldoen bij de locatiekeuze.  

In ieder geval is níet aangetoond dat de kap van 311 bomen niet anders kan. 

 

Tot zover, dank u voor uw aandacht.  

Clara Visser Bomenstichting Den Haag  

 


